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ZEYTİN AĞACI DEKORASYON İLE YENİDEN HAYAT BULUYOR! 

Hatice Esra Yıldız, nam-ı değer Egedeneve, ağırlıklı olarak zeytin ağacı olmak üzere 

yöremize ait doğal ağaçlardan dekorasyon ve mutfak ürünleri tasarlıyor. 

Ürünlerini olabildiğince doğal, kimyasalsız, sağlıklı bir üretim sürecinden geçirerek 

kullanıma sunarken, ev dekorasyonuna ve mutfak ürünlerine sağlık ve doğallıkla 

birlikte şıklık da katmayı amaçlıyor… 

 

 



Hatice Esra Yıldız kimdir? 

 Trabzon’da doğdum. İlkokulun ardından liseyi Karamürsel’de, Üniversiteyi İstanbul 

Üniversitesi’nde okudum. İletişim fakültesi Gazetecilik bölümü mezunuyum. İstanbul’da ağırlıklı 

reklam sektöründe olmak üzere birçok iş deneyimim oldu. 2007 yılında Akçay’a taşındım. Burada 

kendi sektörümle ilgili bir iş bulamayınca kargo işletmeciliği yapmaya başladım. Bir yandan da 

eşimle birlikte yöresel gıda ürünlerinin satıldığı egedeneve.com’u kurduk. 

Nasıl oldu da zeytin ağacından dekorasyon işine başladınız? 

Doğal dekorasyon ve mutfak ürünlerine her zaman ilgim vardı. Evimde hatırı sayılır miktarda 

ahşap ürün kullanıyordum.  Sektöre girişim internet sitemizin fotoğraf çekimleri için ürün 

arayışımla başladı. Çeşitli internet sitelerinde görüp beğendiğim sunum ürünlerini Türkiye’de 

bulamayınca kendim ürettirdim. Sosyal medya hesaplarımda fotoğrafları beğenilince bu ürünleri 

de egedeneve.com’da satmaya ve geliri ile sokak hayvanlarına mama almaya başladım. İşler 

büyüyünce kendi atölyemizi kurduk ve gıda sektöründen çekilip tamamen zeytin ağacından 

mutfak ve dekorasyon ürünleri üretmeye başladık. 

 

İşletmenizin çalışma alanları nelerdir? 

Çok geniş bir çalışma alanımız var ve ürün çeşitliliğimiz nerdeyse sınırsız. Ağırlıklı Mutfak gereçleri 

olmak üzere dekorasyon ürünleri ve mobilya da üretiyoruz. Bu çeşitlilik bizim çok farklı sektörlerle 

bağlantılı çalışmamıza neden oluyor. Bununla birlikte en baştan belirlediğimiz bazı prensipler 

doğrultusunda hareket ediyoruz. Yörenin ağaçlarını kullanmak, ağaçları doğal yolla kurutmak, 

mümkün olduğunca kimyasal malzeme kullanmamak gibi…  

 



Ürünlerinize olan ilgi nasıl? 

Zaten o kadar güzel bir hammadde kullanıyoruz ki ilgi çekmemesi olanaksız. Bu güzel hammaddeyi 

özenli bir el işçiliği ile birleştirdiğinizde beğeni kaçınılmaz. Doğal ürünlere ilgi arttıkça bizim 

ürünlerimiz de her geçen gün daha çok kişinin ilgisini çekmeye başlıyor.  

 

İhracat yapmayı düşünüyor musunuz? 

Aslında bu işe başladığımızdan beri bayilerimiz aracılığıyla yurtdışına ürün gönderiyorduk. Fakat 

kendi markamızla ilk ihracatımızı 2017 yılının sonlarında yaptık. Halen anlaşmalarımız ve 

görüşmelerimiz devam ediyor. İhracat yapmak benim en büyük hayallerimden biriydi. İnsanın 

kendi ürettiği ürünle ülkesine döviz kazandırması çok gurur verici. Şu an için rakamlarımız düşük 

ama önemli olan bir yerden başlamaktı ve bunu başardığımızı düşünüyorum. 

Yeni hedef ve projeleriniz var mı? 

Şu andaki hedefim ülke çapında bilinirliği olan bir mutfak gereçleri markası oluşturmak. Belki 

gerçekleşmesi yıllar alacak bir hedef ama hayal etmesi bile güzel.. 

Başarılı bir kadın girişimci olarak, girişimci adaylarına neler söylemek istersiniz? 

Açıkçası kendimi henüz bilinen anlamda başarılı bulmuyorum. Yürümekten oldukça mutlu 

olduğum bir yolda yürüyorum ve bir başarıdan söz edilecekse sevdiğim işi yapabiliyor olmam 

başarı sayılabilir. Yeni girişimcilere en büyük tavsiyem de bu olur. Başkalarını taklit etmesinler, 

sevdikleri bir işi yapmaya çalışsınlar. Günümüzde girişimciler için çok fazla fırsat ve teşvik var. 

Özellikle genç girişimciler bu fırsat ve teşvikleri iyi araştırmalı. Özgün ve çok fazla firmanın olmadığı 

alanlardaki ihtiyaçları belirleyip ufak ufak başlamak gerekiyor. Eğer yaratıcı bir fikirleri yoksa 

Türkiye’deki firmaları taklit etmek yerine dünyadaki trendleri takip etmenin daha yararlı olacağını 

düşünüyorum. 

 



Ticaret Odası yönetiminden beklentiniz var mı? 

 Şu an için özel bir beklentim yok çünkü aradığımda sorunlarımla ilgilenen, danıştığımda beni 

bilgilendiren bir ticaret odamız var. Her şeyden önemlisi firmalarla iyi bir iletişim içinde olduğu 

için yarın bir beklentim olduğunda rahatlıkla iletebileceğimi biliyorum. Tüm yönetim ve personele 

çok teşekkür ediyorum. 

 

 

 


